
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2006. október 25-én 15.00 órai kezdettel 
megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  
   Bán János, 
   Elekes Péter, 
   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc, 
   Révay István, 
   Tóth Csabáné, 
   Ujváry Ferenc, 
   Vass András, 
   Virág Imréné  képviselők. 
 
Tanácskozási joggal: Garaj Dániel jegyző, 
 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kozma 
Lászlóné képviselő Asszonyt és Naszádi Ferenc képviselő Urat javasolta.  
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 

1. Alpolgármester választás 
    Előadó: polgármester 

 
2. Bizottságok létrehozása 
    Előadó: polgármester 

 
3. Indítványok, javaslatok 

 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont: Alpolgármester választás 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az önkormányzati törvény kimondja, hogy a 
Képviselő-testület tagjaiból alpolgármestert választ. A törvény alapján a polgármester 
hatásköre javaslatot tenni. Az alpolgármesteri tisztség a polgármester mentesítésére, 
akadályoztatása esetén helyettesítésére történő feladatellátásra, illetve a közös feladatok, a 
többirányú elfoglaltság esetén történő munkavégzésre szól, hiszen az önkormányzatot 
mindenképp képviselni kell. Az alpolgármester személyére a polgármester tesz javaslatot. A 
Képviselő-testület titkos szavazással, minősített többséggel választja meg. Amennyiben nem 
történik meg a minősített többséggel történő megválasztás, úgy alpolgármester nélkül 
folytatja a munkát a testület, majd az elkövetkezendőkben újra javaslatot tesz a polgármester. 
Én javaslatot kívánok tenni egy 3 tagú bizottságra, amely a szavazatokat megszámlálja, 
kihirdeti az eredményt. Az alakuló ülés óta mindenkivel elbeszélgettem négyszemközt.  
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Az elbeszélgetések alapján javaslatot fogok tenni bizottságokra is, amennyiben az 
alpolgármester választás megtörténik. A bizottságok esetében figyelembe vettem az 
elbeszélgetéseket, valamint segítséget nyújtottak a képviselő választás alkalmával készített 
szórólapok is, hogy ki milyen programot jelölt meg magának.  
Az alpolgármester személyére Révay Istvánt javasolom. Indokaim a következők: Az elmúlt 
négy évben ő volt az alpolgármester, maximálisan ki tudta segíteni a munkámat. Az elmúlt 
nyolc év tapasztalata alapján minden kérdéskörbe maximális belelátása van. Évek óta benne 
dolgozik, benne van a munkánkban, ha ki kellett segíteni valamiben, úgy maximálisan eleget 
tudott és tud tenni a feladatnak. A személyes kapcsolatunk is nagyon jó.  
Mindenki részére kiosztásra került egy szavazólap, melyen igen, nem és tartózkodom 
megjelölés található. Mindenkit megkérek, hogy egyértelműen jelölje meg, bekarikázással 
választását.  
A három fős bizottságra az alábbi a javaslatom: Virág Imréné, Vass András és Bán János 
képviselők. 
 
Révay István: Bejelentem érintettségemet. 
 
Hajdu Gábor: Kérem, hogy a három fős bizottságra tett javaslatomat fogadja el a Képviselő-
testület. Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 
  87/2006. (X.25.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Bizottság választása 
 

Képviselő-testület Bán Jánost, Vass Andrást és Virág Imrénét választja meg a  
titkos szavazást lebonyolító, ideiglenes bizottság tagjaivá.  

 
Naszádi Ferenc: Én nem támogatom az alpolgármester személyére tett javaslatot. Nem a 
személye miatt, de kialakult az elmúlt időszakban egy íratlan szabály, miszerint a legtöbb 
szavazatot kapott képviselő lesz az alpolgármester. Én is ennek az íratlan szabálynak 
köszönhettem annak idején, hogy alpolgármester lettem, majd hogy lekerültem onnan. Engem 
így kétszer személyesen érintett ez a dolog, én azt tartom helyesnek, hogy a legtöbb 
szavazatot kapott képviselő legyen az alpolgármester, és én azt is támogatom. 
 
Virág Imréné: Ez alól az íratlan szabály alól én kivétel vagyok. Annak idején én kaptam a 
legtöbb szavazatot, az alpolgármester ennek ellenére Deme Zsigmond volt. 
 
Elekes Péter: Mi indokolja, hogy a bevált gyakorlat szerintieken változtassunk, ha ez évek óta 
így van? 
 
Hajdu Gábor: Néhány indokomat az előbbiekben elmondtam, vannak olyan indokaim is, 
amelyek nem publikusak. Jó indokaim vannak a döntésre. A törvény az én hatáskörömbe teszi 
a jelölést. Tóth Csabánéról nagyon jó véleménnyel vagyok, egy aranyos, okos embernek 
tartom. Én feladathoz kérek segítséget. Volt már pedagógus alpolgármester, nem tudta úgy 
segíteni a munkámat ahogy azt kell. Révay István kiválóan mobilizálható. Nem arról van szó, 
hogy Zsuzsát nem tartom alkalmasnak, alkalmasnak tartom, úgy mint bármelyik másik 
képviselő társamat is alkalmasnak tartom a feladatra.  
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Kérem, hogy ne menjünk  vissza a múltba. Több komoly indok szól Révay István mellett. Ha 
kilenc új képviselő lenne, úgy azt mondanám, legyen az aki a legtöbb szavazatot kapta, de 
ebben az esetben nem ez a helyzet. A törvény rám bízza a jelölést. Révay István nagyon jól 
átlátja már a munkát, így ez nyugodt, zökkenőmentes munkavégzést vetít elő. Kérem, hogy  
fogadja el javaslatomat, válassza meg a Képviselő-testület Révay Istvánt alpolgármesterré, 
ezután  dönthetünk a bizottságokról. Amennyiben nem történik meg Révay István 
alpolgármesterré történő megválasztása, úgy megyünk tovább, végezzük úgy a munkánkat. 
 
Kozma Lászlóné: Mindenkinek joga van eldönteni, hogy mit jelöl meg a szavazólapon. 
Fontosnak tartom, hogy a Képviselő-testület közösen, jó hangulatban, egymás véleményét 
tiszteletben tartva tudjon dolgozni. Én személy  szerint támogatom a polgármester Úr 
javaslatát, Révay István mellett állok ki. Véleményem szerint nem lenne jó, ha pedagógus 
kerülne alpolgármesteri tisztségbe. Szerintem az a helyes, ha a pedagógus a maga területén 
tesz többet a gyerekekért, a szabadidejében is, akkor a falu sokat nyer. Révay Istvánra 
bármikor lehet számítani, mindenki fordulhat hozzá. A pedagógusnak nincs annyi ideje, 
amennyiben helyettesítéssel kell megoldania, hogy alpolgármesteri tisztségének eleget tudjon 
tenni, annak a gyerekek látják kárát. Tóth Csabánét egy nagyon talpraesett, agilis személynek 
ismerem, de úgy gondolom, hogy egy pedagógusnak az iskolában van mit tennie.  
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
A Képviselő-testület tagjai leadták titkos szavazataikat. 
A  megválasztott három tagú bizottság a szavazatok összeszámlálása után kihirdette az 
eredményt, mely alapján Képviselő-testület az alábbi határozatot hozta: 
 
 6 igen, 3 nem és 1 tartózkodással szavazattal  
 

88/2006. (X.25.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Alpolgármester választás 
 

Képviselő-testület Révay István Bánréve, Kossuth L. u. 50. szám alatti lakost  
választotta alpolgármesterré. 

 
Hajdu Gábor: Gratulálok Révay Istvánnak alpolgármesterré történő megválasztása 
alkalmából. Kiveszem az esküt. 
 
Eskütétel. 
 
Hajdu Gábor: Megállapítom, hogy az alpolgármester esküt tett. 
 
Révay István: Megköszönöm a Képviselő-testületnek a bizalmat. Továbbra is legjobb 
tudásom szerint végzem a munkámat, a falu érdekében dolgozok. Az eddigiekben is hű 
magyar voltam, az államot soha meg nem károsítottam, rendes adófizető állampolgár vagyok, 
és az is akarok maradni.  
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2. napirendi pont: Bizottságok létrehozása 
 
Hajdu Gábor: Megalakulásunk óta a Képviselő-testület tagjaival folytatott személyes 
elbeszélgetések alapján teszem meg javaslatomat a bizottságokra vonatkozóan. Két 
bizottságot javasolok létrehozni, egy úgynevezett humán bizottság, ami a kulturális és 
szociális feladatokkal összefüggésben működne, a másik egy reál bizottság, ami a gazdasági, 
ügyrendi ügyekkel foglalkozna. Két 5 fős bizottságra fogok javaslatot tenni, és két képviselőt 
mindkét bizottságba javasolok. Természetesen miután megteszem javaslatomat cserékre 
lehetőség van a Képviselő-testület döntése szerint. A pénzügyi bizottságba javasolom Bán 
Jánost, Elekes Pétert, Kozma Lászlónét, Ujváry Ferencet és Virág Imrénét. A kulturális, 
szociális bizottságba Elekes Pétert, Kozma Lászlónét, Naszádi Ferencet, Tóth Csabánét és 
Vass Andrást javasolom.  
 
Révay István: Az elmúlt ciklus alkalmával voltak úgynevezett külsős tagok a bizottságokba. 
Akarunk-e jelenleg is? 
 
Hajdu Gábor: Nem javasolok kültagokat a bizottságokba. A Pénzügyi és Ügyrendi 
Bizottságba soha nem is volt kültag, ezek az ügyek intim dolgok, magunk között kell 
meghozni a döntéseket. Az oktatási bizottságba volt egy külsős tag, egy pedagógus, de úgy 
gondolom, hogy jelenleg már szép számmal vannak pedagógusok a testületbe, így nem tartom 
indokoltnak. A szociális bizottságba is volt két kültag, de jelenleg a legtöbb dolog a törvény 
értelmében jegyzői hatáskörbe került 2007. január 01-től, így szükségtelennek látom a külső 
tagok választását.  
 
Tóth Csabáné: Úgy gondolom, hogy Vass András vállalkozó, a pénzügyi bizottságba többet 
tudna tenni a faluért. 
 
Bán János: Amennyiben Vass András is egyetért vele, úgy szívesen cserélek. 
 
Vass András: Őszintén megmondom, hogy ezen még nem gondolkodtam, nem tudok hirtelen 
dönteni az ügyben. 
 
Elekes Péter: A pénzügyekben csak jártas vagy. 
 
Vass András: Ez teljesen két különböző dolog. 
 
Elekes Péter: Naszádi Ferencet javasolnám a pénzügyi bizottságba, úgy tudom eddig is tagja 
volt az előző ciklusban. 
 
Hajdu Gábor: János, Naszádi Ferenccel egy csere. 
 
Bán János: Amennyiben úgy gondolja, cserélhetünk.  
 
Vass András: Én most nem kívánok cserélni senkivel. 
 
Naszádi Ferenc: Az az igazság, hogy a pénzügyi bizottság üléseiről néhányszor hiányoztam. 
Nekem teljesen mindegy, hogy melyik bizottság tagja vagyok, akár át is mehetek. 
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Hajdu Gábor: Akar-e esetleg valaki Kozma Lászlóné helyett mindkét bizottság tagja lenni? 
 
Vass András: Az a véleményem, hogy maradjunk ennél a felállásnál, amit polgármester Úr 
javasolt. Kezdjük el e szerint a munkát, menet közben meglátjuk, hogy kívánunk-e 
változtatni. 
 
Elekes Péter: Menet közben már nem lehet változtatni. 
 
Ujváry Ferenc: Lehet, miért ne lehetne. Nem beszélve arról, hogy a bizottsági ülésekre 
minden képviselő kap meghívót, így ott lehet az üléseken, hozzászólhat, véleményt formálhat. 
 
Elekes Péter: De szavazati joga nincsen. 
 
Ujváry Ferenc: A bizottság a legtöbb esetben egy előterjesztést tesz, javasol, a döntés joga 
mindig a Képviselő-testület kezében van. 
 
Hajdu Gábor: Az is előfordulhat, hogy a bizottság megteszi javaslatát, de a testület teljesen 
más döntést hoz. 
Az elnökök személyére az alábbiak szerint teszem meg javaslatomat. A pénzügyi bizottság 
elnökévé Ujváry Ferencet, a humán bizottság elnökévé Tóth Csabánét javasolom. Döntést 
kellene hoznunk a bizottságok elnevezésében is. A pénzügyi bizottság hatásköre nem 
változik, maradhatna a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnevezés. A humán bizottság 
elnevezésére a Kulturális és Szociális Bizottságot javasolom.  
 
Ujváry Ferenc: Jó elnevezésnek tartom. Nem változik a hatásköre, támogatom a polgármester 
javaslatát. 
 
Virág Imréné: Milyen új hatáskört kap? 
 
Tóth Csabáné: Mindegy, hogy mi a neve.  
 
Hajdu Gábor: Semmi új hatáskört nem kap a pénzügyi bizottság. 
Ismertetném a két bizottság feladat és hatáskörére vonatkozó javaslatot: 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság: 
- hatályos rendeletek felülvizsgálata szükség szerint, de legalább 2 évente, 
- költségvetési koncepció, zárszámadási rendelet véleményezése, 
- közreműködés a leltározás, a selejtezés, a belső ellenőrzés végrehajtásában, 
- képviselői összeférhetetlenség megállapítására irányuló kezdeményezés kivizsgálása, 
- önkormányzati képviselők és polgármester vagyonnyilatkozatának nyilvántartása 

ellenőrzése, 
- polgármester illetményének emelésére javaslattétel, 
- településfejlesztési koncepció, programok, településrendezési terv véleményezése,  
- az éves munkatervben meghatározott testületi előterjesztések véleményezése. 
A Kulturális és Szociális Bizottság: 
- oktatási, művelődési, sport és egészségügyi témájú, az éves munkatervben meghatározott 

testületi előterjesztések véleményezése, 
- oktatási és művelődési intézmények alapításával, átszervezésével, megszüntetésével 

kapcsolatos előterjesztések véleményezése, 
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- a közös üzemeltetésű általános iskola üzemeltetésére vonatkozó megállapodás 

véleményezése, 
- intézményvezetői pályázatok véleményezése, 
- Bánrévei Hírnök szerkesztése, 
- Falukrónika írása, 
- A Szociális Igazgatásról és ellátásról, valamint a gyermekek védelméről és a gyámügyi 

igazgatásról szóló helyi rendelet szerint: 
átmeneti segély,  

 szociális otthoni beutalás, 
 intézményi ellátás,  
 étkeztetés, 
 házi segítségnyújtás, 
 rendkívüli gyermekvédelmi támogatás. 
 
A kulturális bizottságnál új feladat lesz a Falukrónika írása.  
 
Ujváry Ferenc: A gumimaci könyv. 
 
Hajdu Gábor: Igen a gumimaci könyv. 1990-ben már volt ilyen, újra javasolnánk csinálni. 
Annak idején Naszádi Ferenc vállalta a vezetését. Ez egy hatalmas könyv, amiben az 
önkormányzat életét vezetjük, a jegyzőkönyvekből és a határozatokból. Ez új feladatként 
jelentkezik a bizottság munkájában, újra elkezdődne. 
 
Vass András: Nekem is van ilyen. 
 
Hajdu Gábor: Igen, te támogattad, ezért kaptál belőle. 
Javasolom, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  a következő ülésre az alpolgármester, a 
bizottsági elnökök, a Képviselő-testületi tagok tiszteletdíjára tegyen javaslatot. Október 01-től 
visszamenőlegesen, vagy más javaslatot is tehet a bizottság. 
 
Ujváry Ferenc: Mikorra van tervezve a következő ülés?  
 
Hajdu Gábor: December elején tárgyaljuk a koncepciót. 
 
Ujváry Ferenc: Az elfogadható. Addigra a bizottság megtárgyalja a témát és javaslatot tesz. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület az alábbi 
határozatot hozta: 
 

89/2006. (X.25.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Bizottságok létrehozása 
 
8 igen,  2 tartózkodás szavazattal 

 
a./ 
Képviselő-testület a Kulturális és Szociális bizottság tagjaivá Elekes Péter,  
Kozma Lászlóné, Naszádi Ferenc, Tóth Csabáné és Vass András képviselőket,  
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a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjaivá Bán János, Elekes Péter, Kozma  
Lászlóné, Ujváry Ferenc és Virág Imréné képviselőket választja meg.  

 
b./  
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökévé Ujváry Ferenc Bánréve, József  
Attila u. 89. szám alatti lakost választja meg. 

 
9 igen, 1 tartózkodás szavazattal 
 

c./  
Képviselő-testület Kulturális és Szociális Bizottság Elnökévé Tóth Csabáné  
3654 Bánréve, Ady Endre u. 12. szám alatti lakost választja meg. 

 
10 igen szavazattal 
 

d./ 
Képviselő-testület elfogadja a bizottságok számára, létrehozására, feladat és  
hatáskörére vonatkozó javaslatot. Az ezzel kapcsolatos rendelet módosításokat  
a következő rendes testületi ülésre kell előterjeszteni.  

 
Határidő: következő rendes testületi ülés 
Felelős: jegyző 
 
e./ 
A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a következő testületi ülésen tegyen  
javaslatot a képviselők, bizottsági elnökök és az alpolgármester tiszteletdíjára.  

 
Határidő: következő rendes testületi ülés 
Felelős: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 

 
3. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Helyiségek hasznosítására javaslat 
 
Hajdu Gábor: Ismertette a Bánrévei Idősek Klubja kérelmét, mely jelen jegyzőkönyv 
mellékletét képezi.  
A klubnak mintegy 50 tagja van, az iskola nem tud részükre fűtött helyiséget biztosítani, ahol 
az összejöveteleiket megtarthatnák. A kastélyban az ÖNO helyiséget szeretnék használni.  
 
Elekes Péter: A nyugdíjas klubról van szó? 
 
Hajdu Gábor:  Igen. Javasolom megvizsgálni, hogy milyen helyiséget tudunk biztosítani az 
ÖNO helyisége helyett a zeneiskolának. 
 
Tóth Csabáné: Véleményem szerint ez csak egyeztetés kérdése. Együtt nem férnének el? 
 
Hajdu Gábor: Együtt nem megoldható, úgy nem lehet, hogy a zeneiskolások és az idősek is 
ugyanabban a helyiségben legyenek. Mindkettő rendelkezik saját felszereléssel. 
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Tóth Csabáné: Időseket oda lehet engedni, nem fognak kárt tenni a hangszerben. Ebben az 
esetben más mint az iskolában volt.  
 
Bán János: Megpróbáltam helyiséget biztosítani az időseknek, de nem férnek el az iskolában. 
Szeretnének maguknak szekrényt, felszerelést betenni, szeretnének egy állandó helyiséget, ez 
egy tanterembe nem megoldható.  
A zeneiskola is használ eszközöket, zongorát, vannak bútoraik, stb.. Javasolom, hogy nézzünk 
szét, ki kellene találni egy megoldást, hogy a zeneiskolának is és az időseknek is legyen 
helyiség. Az az igazság, hogy az iskolát egyre jobban belakjuk, és annál jobban nem férünk.  
 
Révay István: Az iskolában az orvosi szobában nem lehetséges elhelyezni a zeneiskolát? 
 
Tóth Csabáné: Oda semmit nem lehet tenni. 
 
Vass András: Milyen rendszerességgel találkoznak az idősek, mennyi annak az idő igénye? 
 
Hajdu Gábor: Heti egy alkalommal.  
 
Vass András: Akkor az nem sok gondot jelent, ha egy héten egyszer van szükségük a 
helyiségre. 
 
Bán János: A régi hivatalban nem lehetne megoldani? 
 
Hajdu Gábor: Ott nincs fűtés sem, és az hasznosításra fog kerülni. 
 
Kozma Lászlóné: Örülni kell annak, hogy az idősek létrehozták ezt a klubot és jól működik. 
Nagyon jó lenne, ha több ilyen szervezet lenne településünkön. Meg kell vizsgálni, hogy 
milyen helyiséget tudunk biztosítani. Valóban elférnének együtt, de előbb, vagy utóbb 
konfliktust szülhet, ha egy helyiséget használnak. 
 
Révay István: Hány gyermeket érint arra az időszakra? 
 
Bán János: 30 gyermek jár zeneiskolába, és ott a felszerelésük. 
 
Hajdu Gábor: Az óvoda hátánál van egy raktár, plusz egy helyiség, ahol eszközöket tartanak. 
Az a fodrászhelyiséggel összenyitható. Megoldást jelenthetne a zeneiskolának. Javaslom az 
időseknek odaadni a volt ÖNO helyiséget, és valamilyen megoldást keresni a zeneiskola 
részére. Ahol régen a zeneiskolások voltak, jelenleg mi van ott? 
 
Bán János: A stúdió. 
 
Tóth Csabáné: Ott egyáltalán nincs hely. 
 
Hajdu Gábor: A legrövidebb időn belül megoldást kell találni. 
 
Révay István: Az oktatás-nevelés az intézményhez tartozik. Az a megfelelő környezet, ezt a 
szerepet tölti be. Az idősek klubjára és a zeneiskolára is szükség van.  
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Hajdu Gábor: A zeneiskola teljesen független az intézménytől. 
 
Ujváry Ferenc: Korábban is volt helyük. 
 
Bán János:  Azóta az 5. osztályban osztálybontás történt, és ott van a napközi is, ahol 
korábban a zeneiskolások voltak. 
 
Elekes Péter: Hetente egyszer az idősek a házasságkötő teremben is összejöhetnének. 
 
Bán János: Már jelezték más településről is, hogy jönnének a zeneiskolába. 
 
Hajdu Gábor: Azért azt is vegyük figyelembe, hogy a kazincbarcikai zeneiskola nem ad 
semmit. Felveszi a normatívát, azt ő felhasználja, és elvárja, hogy mi biztosítsunk mindent. 
Amennyiben fedeznék a rezsi költségeket, tudnánk nekik helyet biztosítani. 
 
Elekes Péter: A helyi gyerekek tanulnak zenét, erre áldozni kell.  
 
Tóth Csabáné: Minden rendezvényen fel is lépnek a műsorukkal. 
 
Hajdu Gábor: Figyelembe kell venni azt is, hogy fölöslegesen ne áldozzunk. 
 
Révay István: Mindkettő fontos a településnek. Az egészségházban nem lehetne helyet 
biztosítani? 
 
Ujváry Ferenc: Úgy az úton sem kellene átmenni a gyereknek. Amennyiben az óvoda hátsó 
helyiségében lenne a zeneiskola és az alvó óvodás gyermekeket csak egy ajtó választaná el 
tőlük, azt nem tartom túl jó megoldásnak. Az egészségházban valóban jó helyet lehetne 
biztosítani. 
 
Hajdu Gábor: Az egészségházban kap helyet a műhely, a körzeti rendőr. 
 
Garaj Dániel: A külső irattárat is át kell költöztetnünk, aminek a védőnői helyiségben 
gondoltunk helyet. 
 
Naszádi Ferenc: A tűzoltószertárban nem lehetne az irattár? 
 
Ujváry Ferenc: Javasolom, hogy az idősek klubjának adjuk oda a helyiséget, és a 
zeneiskolának is keressünk valamilyen helyet. 
 
Elekes Péter: Azért meg kell kérdeni az illetékest is. 
 
Garaj Dániel: Most már egy végleges megoldást kellene keresni. Nem megoldás, hogy 
állandóan mindent ide, oda költöztessünk. A rendőrnek is olyan helyiséget kell biztosítani, 
hogy legyen fűtés, melegvíz és WC. 
 
Hajdu Gábor: Javasolom, hogy az időseknek adjuk oda a helyiséget, és a zeneiskolának 
keressünk helyet. 
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Vass András: Mindkettőt egyformán kell kezelni. Addig odaadni az egyiknek, amíg a 
másiknak nincs helye, nem igazságos. 
 
Virág Imréné: Megalakult a kulturális bizottság. Nézzék végig az említett helyiségeket, 
történjenek egyeztetések, keressenek megoldást, és tegyenek javaslatot a testületnek. 
 
Hajdu Gábor: A következő hét péntekjén 13.00 órakor tartsunk egy testületi ülést, amelyre az 
oktatási bizottság tegyen javaslatot a megoldásra. 
 
Elekes Péter: Maradjunk a 15.00 órás kezdésnél 
 
Hajdu Gábor: Péntek lévén nem tartanám jó megoldásnak a 15.00 órai kezdést, maradjunk a 
13.00 óránál. 
 
Garaj Dániel: Azt, hogy a Kulturális és Szociális Bizottság mikor ülésezik Tóth Csabáné 
elnök majd eldönti. 
 
Ujváry Ferenc: Így, hogy jövő pénteken ülésezik a testület, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
is tartsa meg ülését és tegyen javaslatot a tiszteletdíjakra? 
 
Hajdu Gábor: Amennyiben a bizottság össze tud ülni, úgy az elnök dolga, hogy mikorra hívja 
össze. 
 
Ujváry Ferenc: Tóthné Emőke lesz a jegyzőkönyvvezetőm, ha jól sejtem. Vele egyeztetek, 
hogy mely napon lenne jó. 
 
Garaj Dániel: A csütörtöki nap nem jó Emőkének, másik ülésen vesz részt. 
 
Hajdu Gábor: Mindenki meg fogja kapni a meghívót, abból értesül, hogy mikor ülésezik a 
bizottság. 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

90/2006. (X.25.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Helyiségek hasznosítására javaslat 
 

Képviselő-testület megbízza a Kulturális és Szociális Bizottságot, hogy az  
ülésen elhangzott helyiség igények kielégítése érdekében végezzen vizsgálatot,  
figyelembe véve a szóba kerülő feladatok ellátását és a benyújtott igényeket.  
(Zeneiskola, Idősek Klubja, KMB-s iroda, hivatali külső irattár, Ujváry Ferenc  
és Ivita Bt.) Javaslatát terjessze a testület elé.  

 
Határidő: november 3. 
Felelős: Kulturális és Szociális Bizottság Elnöke 
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b./ Polgármester helyettesítése 
 
Hajdu Gábor: Ózd Város Jegyzőjétől érkezett megkeresésben felhívják a figyelmet, hogy a 
települési önkormányzatok többcélú kistérségi társulásáról szóló 2004. évi CVII. tv. 5.§ (2) 
bekezdés alapján a Képviselő-testület legközelebbi ülésén rendelkezni kell a helyettesítés 
rendjéről, hogy  - a polgármester akadályoztatása esetén – az Ózd Kistérségi Többcélú 
Társulás Társulási Tanácsába kit bíz meg a helyettesítéssel. Erről a döntésről határozat 
kivonatot is kérnek. Én alpolgármester Urat javasolom helyettesemnek. 
 
Elekes Péter: Ott döntés is születik? 
 
Hajdu Gábor: Igen, az ilyen üléseken természetesen fontos döntések születnek. Az előző 
ciklusban én a Pénzügyi Bizottság alelnöke voltam. Beszámolókat készít a társulás, 
pályázatokat nyújt be, és még sok más közös feladatot lát el. 
 
Ujváry Ferenc: Most arról kell döntenünk, hogy amennyiben valamely alkalommal a 
polgármester akadályoztatva lesz és nem tud részt venni a társulás ülésén, úgy az 
alpolgármester fogja helyettesíteni. 
 
Elekes Péter: Ezt értem. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

91/2006. (X.25.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Polgármester helyettesítése 
 

Képviselő-testület az Ózd Kistérségi Többcélú Társulás Tanácsába a  
polgármester helyettesítésével Révay István alpolgármestert bízza meg. 
 

c./ Közszolgáltatási szerződés módosítása 
 
Hajdu Gábor: Ismertette az AVE Miskolc Kft. által megküldött díjkalkulációt, és 
közszolgálati szerződés módosítását, mely jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
Ezt a szerződést aláírva november 30-ig vissza kell küldeni. Láthatjuk, hogy mintegy 15%-os 
emelkedéssel kell számolni. Úgy tudunk még esetleg alakítani a dolgon, hogy egyeztetünk 
velük, hogy valamilyen támogatást adjanak vissza. Látható, hogy ha lakosra bontanánk le a 
szemétszállítási díjat, akkor jelentős összeg lenne, tehát a szemétszállítás díját sem fedezi a 
lakosság által fizetett kommunális adó. Jobban járnak a településünk lakosai, ha az 
önkormányzat átvállalja, hogy csoportosan fizeti a díjat. Ez az emelkedés a törvény alapján 
történik, és a törvény a szolgáltatót védi. Javasolom, hogy a módosítást fogadjuk el. 
 
Garaj Dániel: Látható, hogy az áremelkedés kapcsán a költségvetésben jövőre ez mintegy 5 
millió forintot fog jelenteni. A szelektív hulladékgyűjtő edényért eddig nem fizettünk, de a 
jövőben ezzel is számolni kell. Ez csak a lakossági és intézményi közszolgáltatás, az egyéb 
intézményekkel külön szerződése van a szolgáltatónak. Ezen változtatni nem tudunk.  
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Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal a következő határozatot hozta: 
 

92/2006. (X.25.) számú Határozat 
 
  Tárgy: Közszolgáltatási szerződés módosítása 
 

Képviselő-testület a települési szilárd hulladék szállítására vonatkozó 
közszolgáltatási szerződés 2007. évre vonatkozó módosítását elfogadja.  

 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol ápolási díjról, lakásfenntartási 
támogatásokról, rendkívüli gyermekvédelmi támogatásról, és lakáscélú támogatási 
kérelmekről döntött. 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                jegyző 
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           képviselő                                                               képviselő 
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